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貳、申請方式及重要日程表/ Application and Important Dates 

一、申請方式/ Application method 

一律採線上系統申請，申請網址如下： 

https：//exam.fy.edu.tw/INS 

All application documents shall be submitted through the online system. The application 

website is as follows：https：//exam.fy.edu.tw/INS 

二、重要日程表/ Important Dates 

重要事項 

Important events 

秋季班 

Fall semester 

春季班 

Spring semester 

申請期限 

Application deadline 

2026年 6月 30日 

June 30, 2026 

2026年 11月 30日 

November 30, 2026 

公告錄取 

Results announcement 

2026年 7月 31日 

July 31, 2026 

2026年 12月 31日 

December 31, 2026 

寄發入學許可 

Delivery of admission 

materials 

2026年 8月 7日 

August 7, 2026 

2027 年 1月 8日 

January 8, 2027 

開學日期 

Classes begin 

2026年 9 月 

September, 2026 

2027年 2月 

February, 2027 

備註：外國學生來臺就學辦法第 11條規定：「外國學生註冊入學時，未逾該學年第一學期修

業期間三分之一者，於當學期入學」。 

Note：Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan Article 11：An 

international student who reports to register at a university before it is already one-third of the 

way into the first semester of the current academic year shall be registered for the first 

semester. 

參、申請應繳交資料/ Required Documents 

一、入學申請表/ Application Form 

二、護照影本或其他國籍證明文件 

One copy of passport or other equivalent verification of nationality. 

三、經我國駐外使領館、代表處、辦事處或其他經外交部授權機構驗證之外國學校最高學歷

或同等學力證明文件及成績單（中、英文以外之語文，應附中文或英文譯本）。 

One copy of the highest academic diploma and the transcript of the highest educational degree 

authenticated by Taiwan, R.O.C. embassies, representative, consulates, or other mission 

authorized by the Taiwan Ministry of Foreign Affairs.（If the original document is not in 

English or Chinese, the document must be notarized after being translated into English or 

Chinese）. 

四、財力證明或全額獎學金證明文件 

An official bank financial statement and/ or proof of full scholarship award document 

最近三個月內經由金融機構提出之中文或英文存款證明新臺幣 120,000 元以上（約美金

4,000元）或政府、大專校院或民間機構提供全額獎助學金之證明文件。 

註 1：非本人之財力須另繳附親屬關係證明。 

註 2：若存款證明之幣值非新臺幣或美金，申請人需自行註明匯率並換算成相當於新臺幣或美金之金額，

註記於存款證明上。 

An official bank statement（in Chinese or English）that indicates a minimal account balance of 
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